

HAMMOND XE-200 luxury





Photo: XE-200 B Special Edition*

This instrument has a special Burgundy finish.

**Not available as upgrade set.*

**Nicht erhältlich als Upgrade-Set.*

HAMMOND XE-200 luxury

HAMMOND XE-200

Have you ever yearned to be able to create that exclusive, magical sound and rich depth of tone, only experienced from the unique design of the original 'Tone-Wheel' Hammonds, and combine it with the hundreds of superbly realistic instrumental voices, the vast array of stimulating rhythmic accompaniments and the extensive, yet easy to use, control features, that are only achievable by the most recent developments in electronic design.

With the futuristic technology contained within this totally new Hammond luxury home organ, dreams become a reality and the previously unattainable blend of traditional sound and modern features is now achieved. We are convinced that by the introduction of this new Hammond XE-200 we will have satisfied your musical aspirations and by employing the very highest standards of quality in manufacturing, the XE-200 will sustain the timeless tradition that is the Hammond Organ.

HAMMOND XE-Series

An expandable, keyboard component system that has been developed by the demands of our customers. This new and exciting concept not only meets modern design requirements but also provides the complete Hammond music experience at affordable price levels. Now with the introduction of the XE-200 the totally integrated system is complete, providing a natural progression from single keyboard to full spinet organ with out ever having to change the basic unit. Be convinced. Try the XE-200 for yourself.

XE-200 upgrade set for XE-1 and XE-2.

The XE-200 (full spinet organ) can also be created with an upgrade set for the XE-1 or XE-2.

The upgrade set for model XE-1 consists of:

- XLK-1 midi control manual (including 2 new side panels).
- STE-200, a wooden design substructure with a built-in 13 note pedal-board, expression pedal with footswitch, piano-sustain pedal and additional stereo amplification system (2x 50 Watt).

The upgrade set for model XE-2 consists of:

- STE-200, a wooden design substructure with a built-in 13 note pedal-board, expression pedal with footswitch, piano-sustain pedal and additional stereo amplification system (2x 50 Watt).

HAMMOND XE-200

Haben Sie sich jemals gewünscht, den außergewöhnlichen, magischen Klang einer original „Tone Wheel“ Hammond Orgel zur Verfügung zu haben und diesen zu kombinieren mit hunderten von großartigen realistischen Instrumentalstimmen, mit der riesigen Anzahl von stimulierenden Rhythmen und Begleitarrangements und den umfassenden Begleitelementen, welche durch die neueste Entwicklung in der Elektronik dennoch leicht zu handhaben sind ?

Mit der zukunftsweisenden Technologie, welche in die neue XE-200 enthalten ist, werden Träume wahr. Die seither unerreichbare Kombination von traditionellem Hammond Sound und modernsten Merkmalen ist nun Wirklichkeit. Wir sind davon überzeugt, daß wir mit der Einführung dieses neuen Modelles Ihre musikalische Sehnsucht befriedigt haben. Durch die Verwendung höchster Qualitätsstandards bei der Herstellung der XE-200 werden wir die zeitlose Tradition der Hammond Orgel auch weiterhin aufrechterhalten.

HAMMOND XE-Serie

Modulares System für Ihre zukünftigen Ansprüche. Das Hammond XE-System wurde entwickelt als Resultat der Wünsche und Erfordernisse unserer Kunden als ein neues und aufregendes Instrumentenkonzept, das nicht nur den heutigen Ansprüchen an Design entspricht, sondern auch eine lebendige, differenzierte und lohnende musikalische Erfahrung kreiert. Vom Hammond Keyboard XE-1 bis zu Vollorgel, 2 Manualen mit je 61 Tasten und 13 tönigem Basspedal, ohne die Notwendigkeit Ihr Grundinstrument zu wechseln. Überzeugen Sie sich. Spielen Sie Selbst! Hammond XE-200

Die XE-200 ist auch als Upgrade-Set für XE-1 und XE-2 erhältlich.

Das XE-200 Upgrade-Set für XE-1 besteht aus:

- XLK-1 MIDI-Kontroll-Manual (Inklusive zwei neuen Seitenteilen).
- STE-200, ein Designer-Holz-Unterbau, mit integriertem 13 tönigem MIDI-Basspedal, Expression Pedal mit Fuss-Schalter, sowie Piano-Sustainpedal und zusätzlich ein Stereo Verstärker mit zwei mal 50 Watt.

Das XE-200 Upgrade-Set für XE-2 besteht aus:

- STE-200, ein Designer-Holz-Unterbau, mit integriertem 13 tönigem MIDI-Basspedal, Expression Pedal mit Fuss-Schalter, sowie Piano-Sustain Pedal und zusätzlich ein Stereo Verstärker mit zwei mal 50 Watt.



SPECIFICATIONS XE-200 and XE-200 B



XE-1 (Stand optional)



XE-2 (Stand optional)



XE-200 (Basic)



XE-200 Luxury (Leslie 2102 optional)

Keyboard	two 61 note manuals with Initial touch & 13 pedals
Display	240 x 64 dots graphics LCD with LED back light
Drawbars	9-Upper, 9-Lower, 2-Bass
Percussion	2nd, 3rd, Soft, Fast
Sound generator	PCM Vase-II™ & DRB Vase-II™ Digital Technology
Organ Effects	Leslie : 2 Rotor Digital Leslie, On/Off, Slow/Fast Vibrato/Chorus : V1, V2, V3, C1, C2, C3
Effects	Reverb : 8 types, Chorus : 8 types S.E.S. (Sound Expansion System) Echo for MIC input
Voices	275 PCM voices + 28 user voices , 11 Drum-sets
Equalizer	2 Sections (Rhythm & Voice , Drawbar) 4 elements Parametric (Low, Low-mid, Mid-high, High)
Presets	10 Banks (10 Presets each), 100 Rhythm Presets
Music styles	100 x 4 variations, Disk styles Start/Stop, Intro/Ending, Fill-in 1, Fill-in 2 Autoband 1, Autoband 2, Autobass, Memory, Auto-vari, Touch start, Touch tempo, Manual Drum
Pro Chord	20
Controls	Split, Transpose, Pitch bend, Mod.wheel, Tempo wheel, Demo, Display contrast
Volume	Master volume
Disk drive	3,5 inch 2HD (for Sequencer, Style, Set-up, Upgrade, SMF (General MIDI) Player)
External- memory slot	CompactFlash Memory Card (8M-128Mbytes) (for Sequencer, Style, Setup)
Terminals	Line out L/R, Line in L/R, Mic In, Mic Out, Headphone, Expression pedal with Foot switch, Piano-sustain pedal, Ext. Leslie 11-pin, Computer interface (PC,MAC,MIDI IN2), MIDI IN / OUT / THRU
Speakers	2 x Woofer 13cm, 2 x Tweeter 5cm / 2 x Woofer 30cm, 2 x Midrange 10 cm
Amplifier	Output 4 x 50W
Accessories*	Music-rest, AC-Cord (*XE-200) Luxury Music-rest, Bench for XE-200 optional
Accessories*	Luxury Music-rest, Bench, AC-Cord (*XE-200 B)

Hammond Suzuki Europe B.V.

Ir. D.S.Tuynmanweg 4A
4131 PN Vianen
The Netherlands

Tel.: 0031-347-370594

Fax: 0031-347-370621

E-mail: info@hammondsuzuki.com

Website: www.hammondsuzuki.com